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UVOD

Sukladno Zakonu o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi podnosim Izvješće 
o radu gradonačelnika za razdoblje od srpnja do prosinca 2023. godine. 

U ovom Izvješću o radu gradonačelnika vidjet ćete neke od projekata i programa koji 
su provedeni u promatranom razdoblju s ciljem da građanima život u našem gradu bude bolji 
i kvalitetniji. Nastavili smo s prijavom projekata i osiguravanjem sredstava za provedbu istih, 
pokrenuli smo neke nove programe nastale na temelju razgovora s građanima, a najviše 
sam ponosan što smo u promatranom razdoblju poticajnom naknadom riješili dugogodišnji 
problem nedostatka liječnika primarne zdravstvene zaštite. 

Nastavili smo uključivati građane u sva važna pitanja za grad, a pokrenuli smo i prve 
aktivnosti vezano uz proširenje Poslovne zone Gornji Čret s obzirom na brojne upite 
investitora o raspoloživosti građevinskih zemljišta.

Pružali smo podršku socijalno ugroženim građanima, stipendirali studente, a nastavili 
smo s aktivnostima na zaštiti okoliša pri čemu s ponosom mogu istaknuti postizanje visokih 
stopa odvojeno prikupljenog otpada. Ovo naravno ne bi bilo moguće da nije bilo suradnje sa 
svim članovima društva i da nismo osigurali uvjete za razvrstavanje otpada.

Križevci slove kao predvodnik u brojnim područjima, ponajviše u energetskoj tranziciji, 
pa stoga ne čude brojni pozivi na konferencije s ciljem da drugi uče od nas. Sva naša 
nastojanja po pitanju energetske neovisnosti prepoznalo je europsko udruženje Energy 
Cities čiji su me članovi izabrali za potpredsjednika Upravnog odbora. Ovo je zaista veliko 
priznanje za grad jer naši Križevci danas stoje uz bok ostalim članovima ovog udruženja, 
puno većim gradovima od nas, kao što su Pariz, Heidelberg, Valencija, Amsterdam i brojni 
drugi. Još tamo 2017. godine govorio sam da će se za naš grad znati u Europi, a kao što 
možete vidjeti, ne samo da se za naš grad zna nego smo postali uzor brojnim drugim 
gradovima. 

U mom radu neizmjerno je važna suradnja s mojim zamjenikom Danijelom Šaškom 
koji je u promatranom razdoblju nastavio svojim predanim radom pridonositi dobrobiti svih 
građanki i građana Križevaca. 

Moram iskoristiti ovu priliku i zahvaliti Vama, drage vijećnice i vijećnici, što podržavate 
naš rad i cijenite sve provedene programe i projekte na korist naših sugrađanki i sugrađana 
koji su nas iz tog razloga i birali.



EU PROJEKTI

One Sun Connecting North and South

U sklopu projekta „One Sun Connecting North and South“ u promatranom razdoblju 
postavljene su solarne elektrane na zgradu Centra za odgoj, obrazovanje i rehabilitaciju, 
Dječjeg vrtića Križevci, Osnovne škole „Vladimir Nazor“, sportske dvorane Osnovne škole 
Ljudevita Modeca i nove sportske dvorane. Zahvaljujući korištenju sunca za proizvodnju 
električne energije korisnici će ostvariti značajnu uštedu u potrošnji električne energije, a 
smanjit će se i emisija CO2. Ovaj projekt je sufinanciran u okviru Financijskog mehanizma 
Europskog gospodarskog prostora i Norveškog financijskog mehanizma. 

Krenula izgradnja vodoopskrbne mreže kroz 9 križevačkih naselja

U promatranom razdoblju krenula je provedba projekta „Rekonstrukcija i izgradnja 
vodoopskrbe i odvodnje na uslužnom području Vodnih usluga d.o.o. Križevci“. Riječ je o 
projektu sufinanciranom iz Nacionalnog plana oporavka i otpornosti kojim će se do kraja 
2025. godine izgraditi 17,8 kilometara vodoopskrbne mreže kroz naselja Vojakovac, 
Mičijevac, Čabraji, Vujići Vojakovački, Novi Bošnjani, Stari Bošnjani, Ivanec Križevački, 
Donja Glogovnica i Osijek Vojakovački. Ovim projektom omogućit ćemo mještanima ovih 
naselja vodoopskrbu.

Razvoj vodnokomunalne infrastrukture aglomeracije Križevci

U promatranom razdoblju radovi na izgradnji vodovodnog i kanalizacijskog sustava u sklopu 
projekta „Razvoj vodnokomunalne infrastrukture aglomeracije Križevci“ još su se više proširili 
ulicama. Neke su ulice u potpunosti završene, a nekima tek predstoji završavanje. Naravno, 
još jednom upućujem zamolbu Vama, vijećnice i vijećnici, da apelirate na sugrađanke i 
sugrađane da budu oprezni u prometu i još malo strpljivi jer će i ovom projektu, a samim time 
i radovima, uskoro doći kraj.

Pomozimo jedni drugima VI

U promatranom razdoblju odobren nam je projekt „Pomozimo jedni drugima VI“ kroz koji 
nastavljamo osiguravati podršku pomoćnika u nastavi i stručnog komunikacijskog posrednika 
učenicima s teškoćama u razvoju u školama čiji je osnivač Grad Križevci. Osigurana je 
dostupnost podrške pomoćnika i komunikacijskih posrednika za 30 učenika s teškoćama u 
razvoju, a ukupna vrijednost projekta je 184.922,40 eura od čega će 10 posto sufinancirati 
Grad Križevci dok su ostalo bespovratna sredstva Europskog socijalnog fonda. S obzirom da 
ove godine nisu odobreni pomoćnici za svako dijete, odlučili smo financirati taj nedostatak 
pomoćnika iz proračuna Grada Križevaca. 



Intermodalni terminal

Izgradnja Terminala za intermodalni prijevoz na ulazu u grad je strateški projekt koji je 
uvršten u Razvojni sporazum Sjever. U promatranom razdoblju sklopio sam s HŽ 
Infrastrukturom Sporazum o ustupanju kolosijeka Gradu Križevcima po završetku projekta 
rekonstrukcije postojećeg i izgradnje drugog kolosijeka željezničke pruge na dionici Križevci 
– Koprivnica – državna granica. Riječ je o 2,4 kilometara kolosijeka koji je planiran kao 
industrijski i vodit će prema budućem intermodalnom terminalu. 

Osigurana besplatna podjela voća i povrća, mlijeka i mliječnih proizvoda

Putem programa Školska shema voća i povrća te mlijeka i mliječnih proizvoda Agencije za 
plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju, uspješno smo u našim osnovnim 
školama osigurali besplatnu podjelu voća i povrća te mlijeka i mliječnih proizvoda. Riječ je o 
programu koji se razlikuje od programa kojim država financira školsku prehranu s obzirom da 
je ovo dodatna usluga u cilju promoviranja zdravih prehrambenih navika kod naše djece. 
Sukladno iskazanim potrebama škola, osigurana je raspodjela voća i povrća za 1475 učenika 
u vrijednosti 9.351,50 eura te raspodjela mlijeka i mliječnih proizvoda za 1408 učenika u 
vrijednosti 5.815,04 eura. 

INFRASTRUKTURA

Krenula rekonstrukcija Tomislavove ulice

Projekt rekonstrukcije Tomislavove ulice napravljen je u suradnji s Hrvatskim cestama. Grad 
Križevci je financirao izradu glavnog projekta rekonstrukcije ove ulice i postavljanje nove 
javne rasvjete dok same radove financiraju Hrvatske ceste. Radovi obuhvaćaju 
rekonstrukciju prometnice, izgradnju pješačko-biciklističkih staza i izgradnju kružnog toka na 
raskrižju trgovačkih centara, a po završetku ovih radova ulaz u grad imat će sasvim novi 
izgled. 

Asfaltirana cesta u naselju Pobrđani

Naselje Pobrđani posljednje je veliko naseljeno mjesto u Križevcima koje do sada nije imalo 
asfalt. U suradnji sa Županijskom upravom za ceste Križevci uspješno smo proveli projekt 
modernizacije ove dionice i tako mještanima omogućili puno bolje uvjete života. Riječ je o 
dionici dugoj 3 kilometra čiju je modernizaciju sufinancirao Grad Križevci s iznosom od 57 
tisuća eura.

Asfaltirana cesta u naselju Podgajec

U naselju Podgajec financirali smo modernizaciju nerazvrstanih cesta u četiri odvojka. 
Ukupna duljina ovih dionica iznosila je gotovo 1,7 kilometra, a vrijednost radova bila je 100 
tisuća eura.



POSJETE KRIŽEVCIMA

U promatranom razdoblju Križevce je posjetio potpredsjednik Vlade RH i ministar mora, 
prometa i infrastrukture Oleg Butković koji je obišao novoizgrađeni nadvožnjak „Križevci“ u 
sklopu projekta „Rekonstrukcija postojećeg i izgradnja drugog kolosijeka na dionici Križevci – 
Koprivnica – državna granica“. Iskoristio sam ovu priliku i ministru predstavio naš projekt 
Intermodalnog terminala s obzirom da se nalazio u neposrednoj blizini lokacije budućeg 
terminala.

U sklopu projekta NALAS „Bridges of Cooperation“ u promatranom razdoblju posjetile su nas 
predstavnice grada Zmiiv iz Ukrajine, zamjenica gradonačelnika Tetiana Tomofieieva i 
zamjenica načelnika Odjela za gospodarski razvoj i investicije Aliona Kotliar. Cilj njihovog 
posjeta bio je početak međusobne razmjene i suradnje između našeg grada i grada Zmiiv 
zbog čega smo potpisali Memorandum o razumijevanju radi formaliziranja ove suradnje.

Posjetila nas je i delegacija iz Travnika iz Bosne i Hercegovine koji su u Križevcima boravili u 
sklopu projekta „Inicijativa za pametnu ekološku poljoprivredu (SOFI)“ koji provodi 
Veleučilište u Križevcima i Udruga za ekonomiju zajedništva. U posjeti su bili predsjednik 
Središta za cjeloživotno učenje u Travniku Anto Bilić i voditeljica Instituta Sveučilišta Vitez 
Amra Kraksner u pratnji predstavnika Veleučilišta u Križevcima i Udruge za ekonomiju 
zajedništva. Posjet je bio prilika za razgovor o projektima i aktivnostima grada s posebnim 
naglaskom na one projekte koji se tiču energetske tranzicije.

PREDSTAVLJANJE GRADA

Na poziv organizatora u promatranom razdoblju predstavljao sam Križevce na brojnim 
konferencijama pri čemu moram istaknuti da su troškove snosili organizatori.

Tako sam na poziv Grada Korčule i Pokreta otoka sudjelovao na međunarodnoj konferenciji 
„Zajedno na putu zelene tranzicije/ Together on the Way of Green Transition“ gdje je još 
jednom je istaknuto kako su Križevci i dalje predvodnik energetske tranzicije.

Križevce i projekt Križevačkih sunčanih krovova predstavio sam na CEESEN konferenciji 
„Sustainable Municipalities and their Responses to Energy and Climate Crisis“ u Budimpešti.

U Beogradu sam govorio na radionici „Expert Exchange on Green Transition Obstacles in 
the Western Balkans Region“ dok sam u Sarajevu kao govornik prisustvovao konferenciji 
pod nazivom „Sarajevo Energy nad Climate Protection Week“.

Kao član Upravnog odbora Energy Cities sudjelovao sam na godišnjoj skupštini u Modeni 
gdje sam na panelu pod nazivom „Cultivating the transformation already taking place – Cities 
nad Towns are already cultivating the sustainable transformation“ predstavio sve što Križevci 
rade po pitanju energije, klimatske neutralnosti i energetske tranzicije.

Na poziv organizatora RESET – Centra za održivu energetsku tranziciju i Fondacije Heinrich 
Boll u Sarajevu sam na konferenciji „Energetske zajednice građana – zašto stojimo na 
mjestu?“ prenio iskustva Križevaca po pitanju razvoja i značaja energetskih zajednica i 
uključivanja građana.



Sudjelovao sam i na Godišnjoj konferenciji o decentralizaciji i lokalnoj samoupravi pod 
nazivom „Građani na prvom mjestu: Oblikovanje budućnosti za poboljšanje usluga na 
lokalnoj razini“ koja je održana u Skoplju u organizaciji Programa Ujedinjenih naroda za 
razvoj.

DRUŠTVENA DJELATNOST

Osigurana pedijatrica i ginekologica

Zahvaljujući poticajnoj naknadi, u promatranom razdoblju u Križevce su došle raditi doktorica 
medicine specijalistica pedijatrije Zdenka Škorić Kovačić i doktorica medicine specijalistica 
ginekologije i opstetricije Slavica Kozminčuk Horvat. Obje su ostvarile pravo na poticajnu 
naknadu u iznosu od 13.272,28 eura. Na ovaj način riješili smo gorući problem što se tiče 
primarne zdravstvene zaštite. 

Osigurane stipendije za 30 studenata

U akademskoj godini 2023./2024. putem javnog poziva dodijelili smo do sada rekordan broj 
stipendija. Čak 30 studenata ostvarilo je pravo na stipendiju u visini od 200,00 eura 
mjesečno, a riječ je o studentima farmacije, medicine, edukacijske rehabilitacije, računarstva, 
socijalnog rada, dentalne medicine, učiteljskog, građevine, logopedija i strojarstva. S obzirom 
da imamo nekoliko primjera da su stipendisti Grada Križevaca ostali raditi u našem gradu, 
vjerujem da će i u ovoj generaciji biti takvih primjera.

 

U Dječjem vrtiću Križevci postavljene nove kućice i posađeno novo zelenilo

Nastavili smo s ulaganjem u Dječji vrtić Križevci pa smo tako pripremili projekt i ostvarili 
sufinanciranje od strane Središnjeg državnog ureda za demografiju i mlade u iznosu od 
gotovo 20 tisuća eura. Projektom smo nabavili nove kućice za dječju igru i klupe, postavili 
gumenu podlogu ispod postojećih ljuljački te posadili nova stabla, travu, grmove i voćke oko 
vrtića. Ovime smo djeci omogućili ugodniji boravak u vrtiću.

Nagrađeni najbolji učenici

I ove godine održao sam prijem za učenike osnovnih škola koji su svih 8 razreda završili s 
odličnim uspjehom 5,0, za učenike srednjih škola koji su sve razrede završili s odličnim 
uspjehom (najnižom ukupnom prosječnom ocjenom 4,8) te za učenike i njihove mentore koji 
su u protekloj školskoj godini osvojili jedno od prva tri mjesta odnosno nagrade na državnim 
natjecanjima ili su pak sudjelovali na državnom natjecanju, susretu ili smotri. Za sve njih 
osigurali smo novčane nagrade u nadi da će im to biti daljnji poticaj za rad.



Povećan iznos sufinanciranja smještaja djece u vrtićima

U promatranom razdoblju održao sam nekoliko sastanaka s predstavnicima vrtića s područja 
grada na temu sufinanciranja vrtića. Naime, država je krajem 2023. godine osigurala 
sufinanciranje u iznosu od 55 eura po djetetu, a mi smo kao Grad dodali još 30 eura na 
postojeći iznos sufinanciranja u nadi da će to potaknuti privatne vrtiće da smanje cijenu koju 
mjesečno plaćaju roditelji. Unatoč tome što smo osigurali rekordan iznos sufinanciranja 
smještaja djece u vrtiće u povijesti grada, ipak nismo uspjeli privatne vrtiće potaknuti da 
smanje cijene i izađu u susret roditeljima na ovaj način.

Pokrenuta izvannastavna aktivnost Građanski odgoj i obrazovanje 

Križevci su postali jedan od rijetkih gradova u Hrvatskoj koji je uveo izvannastavnu aktivnost 
Građanski odgoj i obrazovanje u škole kojima je osnivač. Cilj je ovom aktivnosti učenicima 
omogućiti kvalitetno građansko obrazovanje. Naime, kroz ovu izvannastavnu aktivnost 
pridonosi se i uspješno promiče nenasilje, tolerancija i solidarnost te se kod učenika razvijaju 
ljudske vrijednosti koje se temelje na prihvaćanju i uključivanju različitosti, poštivanju ljudskih 
prava i na razumijevanju života u građanskom društvu.

Otvoren prvi park za pse 

Na inicijativu građana Križevaca u promatranom razdoblju u Ulici Franje Tuđmana uredili 
smo prvi park za pse u našem gradu. Riječ je o ograđenom prostoru u kojem smo postavili 
sprave za trening i rekreaciju kućnih ljubimaca. Svaki dan svjedočimo da je ovaj park bio pun 
pogodak s obzirom na velik broj građana koji tamo u sigurnom prostoru rastrčavaju svoje 
kućne ljubimce.

SOCIJALNA SKRB 

Osigurana božićnica za socijalno ugrožene građane povodom blagdana

Po uzoru na druge gradove po prvi puta krenuli smo s dodjelom božićnica građanima 
temeljem njihove osobne prijave na Javni poziv za podnošenje prijava za ostvarivanje prava 
na dar za božićne blagdane. Pravo na prijavu imale su osobe s prebivalištem na području 
grada Križevaca čiji ukupni mjesečni prihodi ne prelaze 300,00 eura i koji imaju jedan od 
sljedećih statusa: umirovljenik, korisnik zajamčene minimalne naknade, osoba s 
invaliditetom, nezaposleni hrvatski branitelj iz Domovinskog rata ili korisnik nacionalne 
naknade za starije osobe. Pravo na božićnicu ostvarilo je 387 građana u iznosu od 35,00 
eura po osobi. 

 



Dar rodiljama

Kao Grad Križevci – prijatelj djece nastavili smo s dodjelom dara rodilja. U promatranom 
razdoblju imali smo 92 zahtjeva rodilja čime je obuhvaćeno ukupno 94 novorođenčadi na što 
je utrošeno 24.206,00 eura. Veseli me da je ovo razdoblje bilo obilježeno većim brojem 
novorođenčadi.

Jednokratna naknada

Jednokratna naknada odobrava se samcu ili kućanstvu koji su se našli u položaju trenutačne 
materijalne ugroženosti, a u promatranom razdoblju bila su 39 zahtjeva na što je utrošeno 
5.943,84 eura.

Naknade za troškove stanovanja

Korisnicima zajamčene minimalne naknade omogućujemo naknadu za troškove stanovanja 
(najamnina, vodne usluge, odvoz kućnog otpada). U promatranom razdoblju bila su 34 
korisnika ove mjere na što je utrošeno 7.659,00 eura.

Osigurani pokloni povodom sv. Nikole

Tradicionalno povodom blagdana sv. Nikole darovali smo djecu. Ove je godine 1454 djece 
dobilo poklon po odabiru ustanove koju pohađaju, a za što je u Proračunu izdvojeno 
4.874,50 eura. Poklone su dobila djeca u svim dječjim vrtićima, obrtima za čuvanje djece, 
Centru za odgoj, obrazovanje i rehabilitaciju, nižim razredima svih osnovnih škola, polaznici 
Male škole kao i Dječje igraonice u sklopu knjižnice te članovi Udruge „Maslačak“ Križevci.

ZAŠTITA OKOLIŠA

Sufinanciranje solarnih elektrana na krovovima obiteljskih kuća

Nastavili smo s programom sufinanciranja solarnih elektrana na krovovima obiteljskih kuća s 
obzirom da je riječ o programu koji je građanima od velike koristi. Prošle godine imali smo 63 
prijave od kojih je za sufinanciranje projektne dokumentacije financijska sredstva iskoristilo 
43 sugrađana, a za sufinanciranje same izgradnje solarne elektrane 54 sugrađana. 

Uveden program financiranja toplinske izolacije tavana u energetski siromašnim 
kućanstvima

Pokrenuli smo program financiranja toplinske izolacije tavana stambenog prostora u 
energetski siromašnim kućanstvima kako bi ista smanjila potrošnju energije i u konačnici 



troškove grijanja. Građani su mogli iskoristiti sredstva za nabavu i ugradnju materijala za 
toplinsku izolaciju tavana, a u promatranom razdoblju bila su tri korisnika ovog programa. S 
obzirom da je riječ o novom programu i da smo trenutno jedini u Hrvatskoj koji su prepoznali 
važnost ovog programa, vjerujem da će u sljedećem krugu poziva biti puno više prijava. 

Počela provedba projekta „I ja sam dio eko-priče“

S ciljem edukacije o problemu neodgovornog postupanja s otpadom i održivog gospodarenja 
s istim, započeli smo s provedbom projekta „I ja sam dio eko-priče“. Riječ je o projektu koji je 
usmjeren prema učenicima sedmih i osmih razreda osnovnih škola kojima predstavnici 
Komunalnog poduzeća Križevci d.o.o. održavaju predavanja s ciljem edukacije. Projekt je 
sufinanciran od strane Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost u iznosu od 15 
tisuća eura.

Odobren novi projekt sadnje stabala i instalacije javnih slavina s pitkom vodom

Nastavljamo dalje sa zazelenjivanjem Križevaca. U promatranom razdoblju preko Javnog 
natječaja Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost osigurali smo sufinanciranje 
projekta sadnje 100 novih stabala na području grada i instalacije 13 javnih slavina s pitkom 
vodom. Vrijednost projekta je oko 117 tisuća eura od čega Fond sufinancira 80 posto 
troškova. Provedba projekta krenut će u 2024. godini.

Povećana stopa odvajanja otpada

Podaci Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja, koje smo zaprimili u promatranom 
razdoblju, pokazuju da su Križevci dodatno povećali stopu odvajanja otpada. Sa 42,99 posto 
u 2020. godini, stopu odvajanja u 2021. godini povisili smo na 46,3 posto čime se naš grad 
još više približio propisanoj EU direktivi od 50 posto odvojeno prikupljenog otpada i tako ušao 
top listu najboljih gradova u Hrvatskoj po odvajanju otpada. Hvala svim odgovornim i 
savjesnim sugrađanima te vrijednim djelatnicima Komunalnog poduzeća Križevci d.o.o. na 
trudu i predanom radu.

Posađena nova stabla

I u promatranom razdoblju nastavili smo sa sadnjom stabala na području grada. U Ulici 
Franje Markovića i u Ulici kralja Tomislava posađena su 103 stabla i 34 sadnice grmlja i to u 
sklopu projekta koji je sufinanciran od strane Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost. 



MANIFESTACIJE

6. Robin ljetno kino

Već tradicionalno u lipnju i srpnju na Trgu Antuna Nemčića održano je još jedno Robin ljetno 
kino koje iz godine u godinu bilježi sve veći broj posjetitelja. I ove godine građani su mogli 
uživati u brojnim projekcijama popularnih filmova, ali i u popratnom zabavnom i glazbenom 
programu. Manifestaciju organizira Pučko otvoreno učilište Križevci, Grad Križevci je 
generalni pokrovitelj, a glavni sponzori Robin trgovina i Coca-Cola.

Križevačka ljetna špica

Niz zabavnih, kulturnih i sportskih događanja održano je tijekom srpnja, kolovoza i polovice 
rujna u sklopu manifestacije Križevačka ljetna špica. Organizatori programa bile su gradske 
ustanove, križevačke udruge i Grad Križevci, a posjetitelji su mogli uživati u Križevačkom 
likovnom ljetu, Ljetu u Gradskoj knjižnici, 6. Robin ljetnom kinu, Ljetu u dvorištu Galerije K2, 
Križevci Beach Partyju i brojnim drugim događanjima.

Proslavljen blagdan sv. Marka Križevčanina

Križevci su se i ove godine na dostojanstven način prisjetili djela sv. Marka Križevčanina, 
našeg zaštitnika. Od 29. kolovoza do 15. rujna organizirani su brojni duhovni sadržaji i misna 
slavlja dok je centralno događanje bilo svečano misno slavlje 7. rujna koje je predvodio 
mons. Giorgio Lingua, apostolski nuncij u Republici Hrvatskoj.

14. Županijski polumaraton „Kalnik-Križevci“ i 4. Križevačka osmina

Nastavili smo s promocijom sporta u gradu pa je tako početkom rujna održan 14. Županijski 
polumaraton od Kalnika do Križevaca, utrka građana pod nazivom Križevačka osmina te 
dječja utrka pod nazivom Radost trčanja. I ove godine sudjelovao je velik broj natjecatelja što 
nas posebno veseli.

Dan branitelja i 32. obljetnica oslobođenja vojnih objekata

Svih naših 37-ero branitelja koji su položili svoj život na oltar domovine prisjetili smo se 17. 
rujna obilježavanjem Dana branitelja Domovinskog rata Grada Križevaca i 32. obljetnice 
oslobođenja vojnih objekata u Križevcima. Hvala braniteljima koji su bili uključeni u 
organizaciju ovog događaja kojim se i dalje čuva sjećanje na poginule branitelje i na sve 
događaje koji su se odvijali u borbi za našu Hrvatsku.



Obilježen 7. Dječji tjedan

U organizaciji Koordinacijskog odbora akcije „Grad Križevci – prijatelj djece“ te u suradnji s 
udrugama i ustanovama s područja grada početkom listopada održan je još jedan Dječji 
tjedan u Križevcima. Održani su neki već tradicionalni programi i uvedeni neki novi koji su 
provedeni s djecom i za djecu. Cijeli tjedan Grad Križevci još je jednom bio u potpunosti 
posvećen djeci.

 

Sajam Pozdrav jeseni

U suradnji s Turističkom zajednicom Grada Križevaca na Trgu Antuna Nemčića održali smo 
sajam pod nazivom „Pozdrav jeseni“. Ovaj sajam okupio je preko dvadeset izlagača koji su 
posjetiteljima predstavili svoje kreativne umjetničke i unikatne radove, ukrase, nakit, 
keramiku, prirodnu kozmetiku, biljke i pletivo. Održan je i prigodan program koji se sastojao 
od brojnih kreativnih radionica i sadržaja za djecu.

25. Obrtnički i gospodarski sajam Koprivničko - križevačke županije

Brojni posjetitelji i izlagači okupili su se na 25. Obrtničkom i gospodarskom sajmu 
Koprivničko-križevačke županije koji je održan od 10. do 12. studenog. Riječ je o najvećoj 
takvoj manifestaciji u našem gradu koja je posvećena promociji obrtništva i poduzetništva. 
Tema ovogodišnjeg sajma bila je „Razvoj ruralnog turizma u Koprivničko-križevačkoj 
županiji“.

Advent u Križevcima

Neizostavno klizalište, programi za djecu, glazbeni nastupi i ugostiteljska ponuda obilježili su 
još jedan Advent u Križevcima. Bilo je ovo sedmo izdanje ove manifestacije koja je i ove 
godine nadmašila sva očekivanja i dokazala zašto je ovo srcu najtoplija križevačka 
manifestacija. Još jednom hvala svima koji su sudjelovali u organizaciji, hvala svim 
pokroviteljima koji su prepoznali značaj ove manifestacije i odlučili je financijski podržati, a 
hvala i svim posjetiteljima koji su uživali u programu.



ZAKLJUČAK

Poštovane vijećnice i vijećnici,

Na prethodnim stranicama mogli ste vidjeti tek kratak osvrt na provedene aktivnosti u 
razdoblju od srpnja do prosinca 2023. godine. 

Mislim da se možete složiti sa mnom da su Križevci u promatranom razdoblju bili 
zaista jedno veliko gradilište, a svako novo gradilište znači ujedno i bolju infrastrukturu te 
podizanje kvalitete života naših sugrađana. Ovdje moram iskazati zahvalnost svima na 
strpljenju i razumijevanju koje su pokazali tijekom provedbe radova jer znam da nikome u 
gradu nije bilo lako prometovati po raskopanim cestama.

Pokazali smo da razmišljamo o budućnosti, o onima koji će ostati poslije nas pa smo 
nastavili stvarati preduvjete da Križevci postanu energetski neovisni i samim time potpuno 
otporni na energetsku krizu. Paralelno smo nastavili s brigom o zaštiti okoliša i edukacijom 
građana jer samo tako svi zajedno vodimo brigu o zdravom okolišu u našem gradu.

Brinuli smo i brinemo o svim skupinama građana, od najmanjih koji nam daju svoje 
prijedloge što treba napraviti u Križevcima pa do onih najstarijih kojima smo zauvijek zahvalni 
za temelje koje su postavili u ovom gradu. 

Pokazali smo da smo pri tome svemu inovativni pa smo u promatranom razdoblju 
hrabro krenuli s novim programom kojim smo građanima omogućili da o trošku grada 
toplinski izoliraju tavan i tako ostvare uštede u grijanju. Imao sam prilike razgovarati s 
korisnicima i dobiti povratnu informaciju da im je ovaj program bio od velike koristi jer su u 
samo par mjeseci ostvarili značajne uštede u pogledu grijanja. Mislim da je to jasna potvrda 
da je program bio pun pogodak te ćemo ga svakako nastaviti provoditi i dalje dok god ima 
interesa.

Vjerujem da se slažete da se Križevci razvijaju i napreduju na radost svih nas koji 
živimo u ovom prelijepom gradu. Radujem se sljedećim izazovima i prilikama te Vas pozivam 
da podržite ovo Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje od srpnja do prosinca 2023. 
godine.   

S poštovanjem,

Gradonačelnik
Mario Rajn

KLASA: 024-03/24-01/0002
URBROJ: 2137-2-01/1-24-2
Križevci, 25.03.2024.
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